



**Chung Wah Association**

Dear Members,

I refer to the Notification of The Chung Wah Association 2023 AGM Election and Call for Nomination for the 2023-2025 Chung Wah Executive Committee, which was sent to you on Friday 8 September 2023.

Please be informed that the Nomination Form has been updated to ensure it is consistent with the Chung Wah Association Constitution. **The 15 October 2023 AGM has been adjourned to Saturday 11 November 2023 2pm.**

To obtain the updated nomination form, please contact Chung Wah office at

08 9328 8657 or send an email to [Chungwah@chungwah.org.au](mailto:Chungwah@chungwah.org.au) to schedule an appointment. Kindly note that all Nomination Forms must be collected in person and cannot be sent via email. **The deadline for nomination is Thursday 19 October 2023, 2pm.**

Please take note that all Nomination Forms must include a statement by another Ordinary Member in support of the nomination.

We sincerely apologise for the inconvenience caused and hope to see you on the AGM election day.

Thank you.

Jen Nie Chong  
Honorary Secretary

---

我此信是有关中华会馆于 2023 9 月 8 日发给您的《中华会馆 2023 年年度会员大会选举及 2023-2025 年中华会馆理事会提名的通知》。

谨此通知您，提名表格已经更新，以确保与协会的章程一致。原定于 2023 年 10 月 15 日举行的 2023 年度会员大会选举将被延期至 2023 年 11 月 11 日星期六下午 2 点。

请联系中华会馆办公室 08 9328 8567 或者电邮 [chungwah@chungwah.org.au](mailto:chungwah@chungwah.org.au) 安排预约获取最新的提名名单。请注意，所有提名表格必须亲自领取，不接受电子邮件发送。 **提名截止日期为 2023 年 10 月 19 日下午 2 点。**

请注意，根据章程所有提名表格必须提供另一个普通会员的支持声明。

对于此可能给您带来的不便之处，我们深表歉意，并希望在年度会员大会选举日见到您。

致谢。

张娟妮  
中华会馆秘书长

CHUNG WAH

中華會館

128 James Street, Northbridge WA 6003, Australia  
PO Box 73 Northbridge WA 6865, Australia  
+61 8 9328 8657 | +61 450 160 128  
[chungwah@chungwah.org.au](mailto:chungwah@chungwah.org.au) | [chungwah.org.au](http://chungwah.org.au)